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Betreft: Schriftelijke vragen - Subsidieadvies culturele basisinfrastructuur 2025-2028 
 
Geachte college, 
 
De Raad voor Cultuur heeft op 3 juli 2024 het document “Advies Culturele basisinfrastructuur 2025-
2028” gepubliceerd. 
De Senioren -stads- Partij Maastricht constateert dat het advies voor een aantal culturele instellingen 
sterk afwijkt van het aangevraagd subsidiebedrag. 
 
Wij zijn van mening dat cultuurbeoefening verbindt, heeft een educatieve waarde, haalt mensen uit 
hun isolement en speelt een belangrijke rol van betekenis als vestigingsfactor voor nieuwe bewoners 
en bedrijven in Maastricht. 
 
Organisatie     Aangevraagd    Advies 
Toneelgroep Maastricht  3.159.300,-   2.022.500,- 
Opera Zuid   3.500.000,-   1.888.300,- 
Nederlandse Dansdagen    525.000,-       386.541,- 
Sally Dansgezelschap     950.000,       886.218,- 
Intro in Sito      375.000,-       0,-  
 
De adviezen zoals genoemd in het door de Raad voor Cultuur gepubliceerd document zijn aanleiding 
voor het stellen van onderstaande vragen. 
 

1. Deel u onze mening dat de geadviseerde subsidiebedragen voor vernoemde culturele 
instellingen/organisaties grote gevolgen met zich meebrengen m.b.t. de bestaanszekerheid? 

 
2. Kunt u aangeven welke gevolgen het heeft voor het versterken van het netwerk tussen 

culturele makers onderling en met maatschappelijke en economische partijen in de stad en 
regio indien de adviezen zoals vermeld in het document “Advies Culturele basisinfrastructuur 
2025-2028” door de minister worden overgenomen/bekrachtigd? 

 
3. Kunt aangeven welke gevolgen de subsidieontwikkeling heeft voor cultuur als constructieve 

bouwsteen in het vergroten van de regionale samenwerking cq. de ambitie om te komen tot 
een complementariteit van het cultuuraanbod in Zuid-Limburg? 

 
In afwachting op uw reactie, 
 
John Steijns, fractievoorzitter  


